
 

Augustenborg Skole 

Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat 
 

Dato: 25. februar 2025 kl. 16.30-19.00  

Deltagere:  Bestyrelsen  

Fraværende: Mette Brodersen (ny forælder) og Lena (viceskoleleder) og Olivia (elevrepræsentant) 

 

 

Dagsordenspunkt Referat 

Konstituering af bestyrelsen pba. suppleringsvalg 
Der er afholdt suppleringsvalg. Der er to nye forældrerepræsentanter – 
dvs. der er 8 i alt, dvs. at der er 7 repræsentanter til bestyrelsen og én 
suppleant.  
Bestyrelsen konstituerer sig.  
 

Præsentationsrunde 
 
Bestyrelsen konstituerer sig 
Søren som suppleant 
Og  
Thomas og Mette træder ind i bestyrelsen som nye forældrerepræsentanter for en valgperiode 
t.o.m. 2026  

Kort nyt fra 
- Eleverne 

 
 
 

- Personalet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Formanden 

 
- I samarbejde med det Fælles Elevråd arbejder elevrådet med et spørgeskema om tonen på 

de digitale medier. Alle elever fra 4.-9. klasse bliver spurgt – og så vil der blive lavet en 
lokal handlingsplan. 

 
- Der har været en del på programmet siden sidste møde. Der har været stjerneuge, 

terminsprøver, praktik osv. Stjerneugen var meget vellykket. Den gik med forskellige 
temaer på de forskellige årgange, bl.a. havde 2. klasse en masse sjov og matematik ud af 
Stjernebyen, som de byggede op med butikker, varer og handlende, der skulle regne sig 
frem til hvad ting kan koste og hvad man har råd til at købe og på 3. og 4. årgang var der 
fokus på kroppen og dens udvikling i barn- og ungdom.   

 
I den kommende tid er der fokus på planlægning af næste skoleår og flytning af SFO og 
klasser til sommer ifm. masterplan og de nye udearealer 

 
- Der er FRO møde i næste uge. Der er fokus på den nye aftale om folkeskolen  

Kort præsentation af skolen (vha. hjemmesiden)   
Vi præsenterer skolen for de nytilkomne – og samtidig gennemgs 
skolens hjemmeside (mhp. efterfølgende drøftelse) 
 

Kort præsentation af skolen – om bygningsmasse, elevtal og historik 
 
Hjemmesiden revurderes i en arbejdsgruppe - Claus har bolden 
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Den nye folkeskoleaftale t. orientering 

- Kort præsentation af de initiativer, som træder i kraft i 
kommende skoleår. 

Den nye aftale om folkeskolen præsenteres.  
 
I det kommende skoleår er det især timefordelingsplanen, som bliver påvirket.  
Vores skole har indtil nu gjort brug af muligheden for at forkorte skoledagen så meget som 
muligt – og det kan vi nu fortsætte med. De timer, som skoledagen forkortes med, bruges til 
klassens time, flexordninger, 2-lærerordninger osv. 

Planlægning af kommende skoleår – Orientering v. ledelsen samt 
godkendelse af driftsbudget 

- Timefordelingsplan  
- Elevtal i 2025-2026 og fremad 
- Tildeling i 2025 og 2026 
- Personalesituationen og lønbudget som følge af elevtal – kort 

orientering 
- Driftsbudget – er udsendt med dagsorden – til drøftelse og 

godkendelse 

Udkast til timefordelingsplan forelægges bestyrelsen. I forlængelse af den nye folkeskoleaftale 
er der en del justeringer i skolens timefordelingsplan. Planen lægger sig op ad de ministerielle 
vejledende timetal. Planen er drøftet i skolens medarbejderudvalg. Der skal bl.a. arbejdes med 
udformningen af de nye valgfag i overbygningen og det afventes politisk beslutning om den 
kommunalt vedtagne tyskundervisning fra børnehaveklassen skal fastholdes, da tysk ellers 
først starter i 6. klasse i den nye aftale.  
Planen bliver også præsenteret for personalet. Der kan forekomme mindre justeringer i den 
konkrete planlægning. 
Bestyrelsen tager planen til efterretning og ønsker en tilbagemelding på hvordan den endeligt 
og konkret udformes.  
 
Der er faldende elevtal i skoledistriktet – en stor årgang går ud af 9. klasse og der kommer kun 
én børnehaveklasse i kommende skoleår. Vi går fra 20 til 17 klasser i alt. Det betyder, at der er 
en mærkbar forskel mellem budgettildelingen til skolen i 2025 og 2026. Det kræver en særlig 
opmærksomhed på sammenhængen mellem timefordelingen, lønbudgettet og 
personalesituationen, hvor ledelsen umiddelbart vurderer, at der ikke skal forflyttes eller 
nyansættes.  
 
Driftsbudgettet gennemgås. Generelt er der disponeret med alle de tildelte midler og dertil er 
de 200.000 kr., som forventes få overført som mindreforbrug fra 2024, afsat til renovering og 
flytteomkostninger ifm. flytningen af SFO og indskoling til vest og overbygningen til øst 
bygningen til sommer – når de nye udearealer er klar.  
 
 

Masterplan  
- Udearealer 
- Flytning 
- Kommunikation til elever og forældre 

Masterplan og udearealer gennemgås – og kommunikation drøftes 
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o Drøftelse af behov og strategi for kommunikationen til 

elever og forældre – både om udearealer, selve 
flytningen og etablering af gode vaner og godt 
læringsmiljø i det nye 

- Tryghed og forebyggelse af hærværk  
o Kamera på fælles arealer i overbygningen.  

Der er kameraovervågning i overbygningen i dag, da der 
har været en del hærværk på gangen. Det har betydning 
for trygheden for elever og personale, det har nedbragt 
omfanget af hærværk og det har givet mulighed for at 
følge op på hærværk (erstatningskrav).  
Det ønskes opretholdt – og meget gerne på baggrund af 
drøftelse i skolebestyrelsen. 

 

I forbindelse med de nye udearealer drøftes muligheden for at søge fondsmidler til de ting, 
som ikke indgår i planen for de nye udearealer, fx ny belægning, nye mål, opstregning og 
faldunderlag.  
Jesper og Claus ser på mulighederne  
 
Flytteprocessen går i gang, når 9. klasse er haft sidste skoledag. SFO’en er det første der bliver 
flyttet til deres nye placering tættest på Hertugbyens Dagtilbud – forventeligt i maj måned.  
 
Kameraovervågning vendes kort – og den nuværende model ønskes fortsat. 

Skolens hjemmeside 
- Hvordan kan hjemmesiden være med til at afspejle skolen, dens 

profil og værdier? 
- Er indholdet fyldestgørende – mangler der oplysning 
- Hvordan er det tydeligt, hvad forældre og elever kan forvente af 

skolen 
- Hvordan er det tydeligt, hvad der forventes af forældre og 

elever 
-  

Hjemmesiden revurderes i en arbejdsgruppe - Claus har bolden 

Punkter til kommende møder  
 
Om engineering i skolen og nye faciliteter på Augustiana 

- Opfølgning på etablering af nye undervisningsmuligheder (ønske 
om rundvisning v. Tommy og Rikke) 

Den nationale trivselsmåling 
- Gennemgang af spørgsmål til National Trivsel 

Kommunikationsstrategi 
- Drøftelser af ønsker til en evt. ny kommunikationsstrategi 

 

 

 


